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Két testületi ülés közt eltelt időszak fontosabb eseményeiről, az önkormányzat 
érdekében végzett munkáról 

 
 

Június 16.- Gyermekjóléti Szolgálat Társulási Ülésén a társulási tanács döntött a rászorulók 
nyári élelmiszercsomagjának elosztásáról.  

Rétság esetében sikerült elérni, hogy az idős, egyedülállók illetve a többgyermekes családok szinte 
valamennyien kaptak egyszeri, viszonylag jelentős élelmiszercsomagot. 

Június 16.-Átadásra került a térségi turisztikai desztinációs managment, mely középtávon 
célul tűzte ki a térség kulturális és turisztikai marketingjét. 

Ez nem protokolláris esemény, hanem egy átfogó program beindítása arra való tekintettel, hogy 
térségünkben nincs olyan település, ahol ne volna mit megmutatni. 

Június 17.-OTP egyeztetés a folyamatban lévő hitelkérelemről. Július 15-i (193/2011. ( VII) 
sz. Kt. határozatában erről döntött is a testület.  

A hitelszerződés aláírásra került. Időközben az összeg megérkezett az önkormányzat számlájára. 

Június 17.-TDK bemutatás volt biomassza erőmű építés céljából.  

Dr. Katona Ernő alpolgármester kapcsolata révén. A laktanya telephelyét is bejártuk. Választ mai 
napig nem kaptunk. 

Június 20.-Tállai András vezette önkormányzati államtitkárság felhívására több laktanyai 
ingatlan került áttekintésre a svájci devizahitelesek számára kialakítandó lakások kapcsán.  

A lehetséges ingatlanok: 

• A volt Gyengélkedő 

• A parancsnoki épületek 

• A belső nőtlen tiszti, illetve a legénység épület is. 

Természetesen ez egy elvi felmérés és lehetőség. Végső esetben, konkrét számok tükrében a 
képviselőtestület dönt. A fentiek kapcsán felkerestem Balla Mihály Országgyűlési képviselőt is 
(Részletesen 2011. augusztus 8.) 

Június 27.- A június 17-i alkalommal említett laktanya telephely bejárás ismételten 
megtörtént. Biomassza üzem létesítésére vonatkozó megkeresés további egyeztetésre szorul, 
tekintettel a lakóövezet közelségére. 

Június 30.- Képviselő-testület határozatainak végrehajtásáról. Természetesen itt a 
polgármesterre szignált feladatokról kell beszámolnom, mindazonáltal a lejárt határidejű 
határozatokban ezek nyomon követhetők: 

a) 168./2011(VI.30) Kt. határozat alapján a projektor mihamarabb visszaadásra kerül. Itt 
tájékoztatom Önöket, hogy a kamera is visszakerül, melyet Girasek Károly képviselő Úr 
külön kért. Továbbá, tájékoztatom Önöket, hogy a fentiek a Mikszáth Kálmán Középiskola 
leltárában szerepelnek, nem a rétsági önkormányzat tulajdonában. Mint ismeretes leltározás 
kapcsán bemutatásra került a két oktatási segédeszköz tekintve, hogy a Mikszáth 
Középiskolát 2011. július 1-től a megyei önkormányzat vette át. 
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b) 170./2011(VI.30) Kt. határozata alapján 180 ezer Ft+AFA a forgalomtechnikai terv, ami a 
CBA áruházra vonatkozik. (Részletesen 2011. július 20-i egyeztetés.) 

c) 184./2011. (VI.30.) Kt. határozata alapján felvettem a kapcsolatot a Vértes Volán Forgalmi 
Igazgatóságaival. Tájékoztatásuk alapján a Nemzeti Közlekedési Hatóság adja ki az 
engedélyt. Jelenleg engedélyeztetési fázisban van a járat. Az engedély megszerzéséhez van 
szükségük az aláírt szerződésre. A tájékoztatásból a pontos menetrend nem derül ki, hiszen a 
járat csak az engedély megszerzése után indulhat. A pontos részletek utána tisztázhatók. 

 

Július 1.- Gibbs Kft. új igazgatóját kerestem fel.  

Újabb bővítést terveznek, melynek kapcsán figyelmébe ajánlottam az ÉSZAK-
MAGYARORSZÁGI Regionális pályázati lehetőségeket. Igazgató Úr kijelentette felvetésemre, 
hogy amennyire lehet, fel kíván hagyni az import munkaerő kölcsönzéssel azon tapasztalatból 
adódóan, hogy a kölcsönzött munkaerőnél nem alakul ki a kötődés a céghez. 

Július 5.- Kerepesi hulladéklerakónál társulási ülésen vettem részt. A mérleg elfogadása volt a 
napirend. Egyebekben felvetettem a hulladékudvar nyitását, illetve várható időpontját.  

Egy hatósági engedély hiányzik, attól függ a nyitás időpontja. Továbbá több önkormányzat készül 
közbeszerzést kiírni. Ez Rétságon is visszatérő probléma. Ebből következik, hogy a Zöld Híd árai 
valóban magasak. 

Kérésük persze az a Zöld Híd vezetésének, hogy maximum 1-2 évre kötelezzék el magunkat az 
önkormányzatok, mert a jövő a Zöld Hidat fogja igazolni. Jelen helyzetre való tekintettel a 
polgármesterek között ez nem váltott ki lelkesedést. 

Július 8.- A Munkaügyi Központtól megszereztem kb. 20m2 viakolort, ami a parkoló építéséből 
kimaradt. Értéke 80-100 ezer Ft. Kisebb járda építésére, javítására alkalmas. 

Július 12. / Július 21. –Két alkalommal történt egyeztetés a megyei katasztrófavédelmi 
igazgatóval, a rétsági tűzoltó őrs kialakításával kapcsolatban. Az OKF -en már elvi szinten 
tárgyalták és támogatják. Jelenleg a pontos számok kidolgozása folyik. Csak ennek ismeretében 
tudok konkrét előterjesztést készíteni. Az őrs azt jelenti, hogy a balassagyarmati tűzoltóság részlege 
lenne Rétságon. Kb. 20-20 munkahelyet is jelent. A technikát és a működést az OKF finanszírozza 
teljes egészében, tájékoztatásuk szerint. Ezzel a jelenlegi 20-25 perces vonulási idő Rétságon 
néhány percre, a térségben 15 perc alá menne. 

2012.január 1-től már indítani akarnak.  

Július 14.- Rendőrségi tájékoztatón egy biztonsági intézkedésről tájékoztattak, ami fokozottabb 
rendőri jelenlétet céloz meg, például az iskolákban, illetve közterületeken. 

Július 15.-Testületi ülés végrehajtásáról: 

a) 194/2011(VII.15.) Kt. határozat: Ravatalozó terv elkészült. Tanácsosok látták, a 250.000. Ft 
tervezési díj átutalásra került. 

b) 195/2011(VII.15.) Kt. határozat: Laktanya ideiglenes világítás elkészült. A végleges 
kialakítással kapcsolatban az ÉMÁSZ Kft-nél a megrendelés megtörtént. 

c) 200/2011(VII.15.) Kt. határozata: Bagyikerrel a szerződés megkötésére került az autós 
gyakorlópálya kialakítására. 
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d) 201/2011.( VII.15.) Kt. határozat: Orvosi Ügyeleti megállapodások időben megküldésre 
kerültek 

e) 202/2011(VII.15.) Kt. határozata: A Hunyadi Ligetben az ablakok beépítésre kerültek. 

f) 203/2011.( VII.15.) Kt. határozat: Árpád Egylettel a támogatási megállapodás módosítása 
megtörtént. 

g) 206/2011.( VII.15.) Kt. határozat: Céltartalék feloldásra került 

Július 20.-Vihar számos háztartásban okozott károkat a műszaki berendezésekben. A lakossági 
panaszok hozzám érkeztek.  

A vihar kárt, akinek biztosítása volt már megtérítették, viszont a hálózat helyreállításakor a vihar 
után túlfeszültség futott a hálózatra, ami újabb károkat okozott. Ezt már az ÉMÁSZ okozta. 
Felkerestem őket a panaszokkal.  

Végül az ÉMÁSZ korrekten elismerte az okozott kárt, azt megtérítette. 

Július 29.- Szakképzési Bizottság ülésén vettem részt Miskolcon. Témája az úgynevezett Duális 
Szakképzés beindítása. 5-6 nap gyakorlat, 4-5 nap elméleti oktatás beindítása.  

Végeredményben ez a hagyományos szakmunkásképzés visszaállítása. Viszont itt kiemelten 
fontos a cégek érdekeltségének felkeltése a gyakorlati képzésben. 

Augusztus 8.- Balla Mihály országgyűlési képviselőt kértem, hogy konkrétan járjon el az 
önkormányzati államtitkárságon, hogy mi a szándék a korábban benyújtott laktanya felajánlással 
kapcsolatosan, hiszen pl. Ócsán Zöldmezőben épít a kormány szociális lakásokat, miközben 
parlagon fekszenek közművesített, szerkezet kész ingatlanok. 

Augusztus 10.-Dr. Szabó Sándort kértem a laktanya kárigény kapcsán az alábbiakra: 

Ügyvéd úr javasolta az elévülés megszakítását, ami egy jogfenntartó nyilatkozat megtétele. 

A beadvány elkészítés alatt van. 

Kérem a tájékoztató elfogadását. 

 

Rétság, 2011. augusztus 11. 

 

 

 Mezőfi Zoltán 
   polgármester 


